
 

 

Het College van Burgemeester en Wethouders 
Gemeente Sittard-Geleen 
Postbus 18 
6130 AA Sittard 
 
 

Sittard, 30 september 2024 
 
 

Betreft: ex artikel 43 RvO inzake het onderhoud van de grachten in de binnenstad van Sittard 
 
Geacht College, 
 
De CDA-fractie is trots op de historie die de binnenstad van Sittard uitstraalt. Sittard behoort tot een van 
de oudste steden van Nederland en kent een roemrijk verleden. In het jaar 1243 kreeg Sittard al 
stadsrechten. De diverse kerken, stadstuinen, kloosters, vakwerkhuizen en de sfeervolle Markt ademen 
een en al historie uit. De ontwikkelingen rondom nieuwe zichtbare elementen van Toon Hermans in het 
centrum van Sittard juicht de CDA-fractie toe. Onze gemeente draagt haar steentje bij aan het 
behouden en faciliteren van historisch- en maatschappelijk waardevolle panden, straten, monumenten, 
grachten en gebieden en maakt deze toekomstbestendig. Wekelijks kunnen inwoners, maar ook vele 
toeristen, deze prachtige historische binnenstad van Sittard ervaren. In 2021 werd Sittard niet voor niets 
genomineerd door de ANWB-leden tot een van de mooiste vestigingssteden van Nederland.  
 
Voor de CDA-fractie is het van belang dat deze historische uitstraling behouden blijft. Wij worden vaker 
door inwoners benaderd over het onderhoud van de eeuwenoude grachten bij o.a. de Oostelijke 
Schootsvelden en bij de brug in de Deken Tijssenstraat. Op de twee foto’s kunt u zien dat het water bij 
deze brug niet meer zichtbaar is door het vele groen. Daarom heeft de CDA-fractie een aantal vragen: 

1. Is het college het eens met de CDA-fractie dat de historische uitstraling die de binnenstad van 
Sittard heeft, behouden moet blijven? Zo nee, waarom niet? 

2. Is het college bereid om het groen in de grachten op de foto’s rondom de brug bij de Deken 
Tijssenstraat en in de Oostelijke Schootsvelden te laten verwijderen zodat het water weer 
zichtbaar wordt? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college bereid om het onderhoud van alle grachten in de binnenstad van Sittard goed te 
blijven monitoren zodat geen soortelijke situaties als hierboven beschreven ontstaan in de 
toekomst? Zo nee, waarom niet?  

 
Graag zien wij uw antwoorden binnen de gestelde termijn tegemoet. 
 
 

Hoogachtend, 
 
Namens de CDA-fractie Sittard-Geleen, 
 

 
Fractievoorzitter 
 
 



 

 
 
 
 


